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    :נוכחים
 יו"ר המועצה.  -  ד"ר גדי אלפסי, עו"ד 

 חבר. –נציג מפעל אדמה מכתשים   -     הדרן עולמי 
 חבר   –נציג מפעל טבע טק  -   איציק אלמקייס 

  חבר.  –נציג מועצת רמת נגב -    ארז ירדני  
  חבר.  – נציג עיריית באר שבע-                יוסי בן עמי 
 . חבר -מרחביםנציג מועצה אזורית  -      ארמי פרג' 

 
 נעדרו:

 חבר.   -נציג תרכובות ברום -   יובל אמיתי  
 חברה.  –נציגת משרד הבריאות  -    ד"ר איזבלה קרקיס

   .נציגת משרד הכלכלה והתעשייה -   )לא מונה נציג( 
 

 : סגל המועצה
 

 מנכ"ל המועצה.  -    יוסי מלכה                
 גזברית המועצה. -  רו"ח לירז שוורץ טל    

 מבקר פנים.  -  רו"ח שלמה טבח, עו"ד 
 יועמ"ש.  -  עו"ד אלדד אופק    
 מהנדס המועצה.  -   יוגב אזולאי   
 מנהל אגף יחידה סביבתית.  -   ישראל אושר   
 קב"ט המועצה.  -   ג'קי דרמון   

 ולוגיסטיקה.מנהל אגף תפעול  -   יורם קויטה  
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 .  19.08.2024 מיום 07/2024אישור תמצית והחלטות מישיבת מליאת המועצה  .2.1
 . 19.08.2024מיום   05/2024אישור פרוטוקול ועדת הנהלה כספים   .2.2
 .16.09.2024מיום   03/2024אישור פרוטוקול ועדת ביקורת  .2.3
 . 29.09.2024מיום   06/2024אישור החלטות ועדת הנהלה /כספים  .2.4

 .טבע, מכתשים וברום –הסכמי פשרה בנושא ברכות אידוי  .3
 . 2023דו"ח מבקר פנים  .4
 . אישור הארכת תוקף חוק עזר הזרמת קולחים ושפכים סניטריים למערכת הביוב .5
 שונות.  .6

 

 

 



 

 

 
 : גדי אלפסי

 פותח את הישיבה. 
  : דיון

 דיווח ראש המועצה  .1
 אין דיווח. 

 
 אישור פרוטוקולים .2
 

 .19.08.2024 מיום 2024/70והחלטות מישיבת מליאת המועצה אישור תמצית  .2.1
 

 : גדי אלפסי
 מבקש לאשר.

 
 
 
 
 
 

 . 19.08.2024מיום  2024/50פרוטוקול ועדת הנהלה כספים אישור  .2.2
 

 : גדי אלפסי
 מבקש לאשר.

 
 
 
 
 
 

 . 202416.09. מיום 2024/30וועדת ביקורת  פרוטוקולאישור  .2.3
 

 : גדי אלפסי
 מבקש לאשר.

 
 
 
 
 
 
 

 .204פרוטוקול מליאה שלא מן המניין בנושא ביטול הפקעה בריכה  אישור .2.4
 

 : גדי אלפסי
 מבקש לאשר.

 
 
 
 

 
  .פה אחד מאושר החלטה:

 
 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 .  מאושר החלטה:

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 פה אחד.  מאושר החלטה:

 
 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 פה אחד.  מאושר החלטה:

 
 

 
 

 

 



 

 

 
 

 . 29.09.2024מתאריך  03/2024פרוטוקול ועדת איכות הסביבה מס'  אישור .2.5
 

 : גדי אלפסי
 מבקש לאשר.

 
 
 
 
 
 
 

 .29.09.2024מיום  06/2024החלטות ועדת הנהלה /כספים  .2.6
 

 : גדי אלפסי
 מבקש לאשר.

 
 
 
 
 

 
 

 טבע, מכתשים וברום.  –הסכמי פשרה בנושא בריכות אידוי  .3
 

 :  אלפסי גדי
בגין    הסכמי הפשרההריני להביא לידיעתכם כי בסוף אוגוסט נחתמו עם שלושת המפעלים הגדולים  

אך העדפנו  ,  כללו מספר תרחישים שונים חיובי הארנונה של בריכות האידוי. ענייני המשא ומתן  
 . אחיד וגנרי בין שלושת המפעלים, ולכן ערכנו הסכם פשרה יותדיפרנציאללא לעשות פשרות ש

הפשרה  ו  עיקרי הדיון היו על האם סוללות העפר שיש לכל בריכה הם חלק משטחי הבריכה או לא,
 .  בגין סוללות אלו השטחתוספת עבור חצי מ  המועצה תחייבהייתה ש

 . אני שמח מאוד שהעניין נפתר בפשרה ולא בפסק דין
 

 .2023דו"ח מבקר פנים לשנת  .4

 שלמה טבח: 
  :2023לשנת ח " מבקר הפנים מציג וסוקר את הדו

תמצית  ים  עמודים. בשל אורכו, בעמודים הראשונים מוצג  70ח ארוך ומקיף הכולל מעל  "מדובר בדו 
  וסיכום הממצאים.

 עדת הביקורת האחרונה ואושר בה. וח הוצג ונדון באופן מקיף בו"הדו
 . 2023עד  2021   שנים מלאות 3ח מתפרסת על פני תקופה ארוכה של " תקופת הדו

 
הספציפיים   הדינים  וכן  הכלליים  המקומיות  הרשויות  דיני  חלים  המועצה  שעל  מציין  המבקר 
שיחודיים לנאות חובב. הביקורת בחנה הן את דיני הרשויות המקומיות והן את הדינים והוראות  

  החוק החיצוניות שחלות על הרשויות המקומיות כגון: פקודת המשטרה, חוק התכנון והבנייה ועוד.
ליקויים   מכן  ולאחר  ועדות המועצה  ברוב  גורף  ליקויים שחוזרים על עצמם באופן  המבקר מציג 

  ועדות השונות.ו ספציפיים ב

 
 פה אחד.  מאושר החלטה:

 
 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 פה אחד.  מאושר החלטה:

 
 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

המבקר מציין שחלק מהליקויים תוקנו במהלך הגשת טיוטת הדוח ושאר הליקויים שטרם תוקנו  
  ייבדקו בעתיד במסגרת המעקב אחר תיקון הליקויים.

  שעולות במהלך הדיון.המבקר משיב למספר שאלות 

 גדי אלפסי: 
  הטובה.ולמבקר על עבודתו המקצועית  אני מודה

 אישור הארכת תוקף חוק עזר הזרמת קולחים ושפכים סניטריים למערכת הביוב. .5

 : אלפסי גדי
, לאור אי הודאות העומדת באשר לאיחוד  2024מגבלת הגביה של חוק העזר מסתיימת בסוף שנת  

עם באר שבע אנו מבקשים בכל זאת לעבוד על תיקוף התעריפים והנוסחא בגין הקמת המט"ש , אי  
 .  30/6/25מגבלת הגביה של החוק ליום  הארכת אישור ל לכך אנו מבקשים 

 
 : גדי אלפסי

 מבקש לאשר.
 

 
 
 
 

 

 

 
 שונות .6
 

 . הננעל הישיבה
 15:58 שעה: 

 
 
 

_______ __________        ________________ 
 יוסי מלכה               ד"ר גדי אלפסי, עו"ד    
 מנכ"ל המועצה                          ראש המועצה        

 

 : עתקיםה
 .משתתפים
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 פה אחד.  מאושר החלטה:

 
 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


